



No. 67

FOR IMMEDIATE RELEASE  
MONDAY, SEPTEMBER 21, 1964.

Ambassador Lodge's Visit to Ottawa

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Paul Martin, announced today that U.S. Ambassador Henry Cabot Lodge is to visit Ottawa this week for discussions on Vietnam. He will arrive in the evening of Tuesday, September 22, and depart about noon on Thursday, September 24.

During the course of his visit, Mr. Lodge will meet the Prime Minister, the Secretary of State for External Affairs, and Canadian officials concerned with Far Eastern affairs.

- 30 -

No. 67

PUBLIER IMMEDIATEMENT  
LUNDI, LE 21 SEPTEMBRE 1964.

Visite de l'Ambassadeur Lodge

Le secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, M. Paul Martin, annonce que l'Ambassadeur des Etats-Unis Henry Cabot Lodge viendra à Ottawa cette semaine pour des entretiens sur le Vietnam. Il arrivera dans la soirée du mardi 22 septembre et repartira aux environs de midi le jeudi 24 septembre.

M. Lodge, au cours de sa visite, rencontrera le Premier Ministre, le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures ainsi que de hauts fonctionnaires spécialistes des affaires d'Extrême Orient.

- 30 -